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Abstract (en)
The present invention relates to cold-stable petroleum middle distillates, containing small quantities of polymers which contain significant proportions
of aromatic vinyl units and units based on olefinically unsaturated monocarboxylic acids, of the general formula Ia and/or Ib <IMAGE> or consist of
these, R<1> being hydrogen or C1- to C6-alkyl and R<2> and R<3> independently of one another being C10- to C30-alkyl.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft kältestabile Erdölmitteldestillate, enthaltend geringe Mengen von Polymeren, die wesentliche Anteile von
Vinylaromateneinheiten und auf olefinisch ungesättigte Monocarbonsäuren zurückgehende Einheiten der allgemeinen Formel Ia und/oder Ib
<IMAGE> enthalten oder aus diesen bestehen, wobei R¹ Wasserstoff oder C1- bis C6-Alkyl und R² und R³ unabhängig voneinander C10- bis C30-
Alkyl bedeuten.
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